



ҚАЗАҚСТАН РЕСПУБЛИКАСЫНЫҢ
ОҚУ-АҒАРТУ МИНИСТРЛІГІ



«ДАРЫН» РЕСПУБЛИКАЛЫҚ
ҒЫЛЫМИ-ПРАКТИКАЛЫҚ ОРТАЛЫҒЫ



I дәрежелі ДИПЛОМ

Оспанов Тимур

10-сынып оқушысы



Құжаттың түпнұсқасын тексеруге арналған QR-код



QR-код арқылы электронды ақпарат

Алматы қ., "Республикалық физика-математика мектебі" КЕАҚ филиалы

ЖАЛПЫ БІЛІМ БЕРЕТІН МЕКТЕПТЕРГЕ АРНАЛҒАН

"АҚБОТА" зияткерлік олимпиадасының
ЖЕҢІМПАЗЫ

Математика:
Информатика:
Биология:
География:
Физика:
Химия:



ҒАЖДЕМБЕК ТУРСУНОВ

«Дарын» республикалық
ғылыми-практикалық орталығы
директоры

N° АқВТ-ЖМб-Д-І-2024-055580

2024
20-25 қараша

MINISTRY OF EDUCATION OF THE REPUBLIC OF KAZAKHSTAN

DARYN

Republican Scientific and Practical Center
/Logo: "AKBOTA" Intellectual Olympiad/

**FIRST DEGREE
DIPLOMA**

DISTANCE FORMAT
2024
www.daryn.kz

/QR code/
QR code for document
verification

OSPANOV TIMUR

Student of the 10th grade

City of Almaty, Branch of the "Republican Physics and Mathematics School"
Non-Commercial Joint Stock Company

WINNER

of the "AKBOTA" Intellectual
Olympiad
for general education schools

Mathematics
Informatics
Biology
Geography
Physics
Chemistry

[Signature]
Gazhdembek Tursunov
Director
of the Daryn Republican Scientific
and Practical Center
*/Seal: "AKBOTA" Intellectual
Olympiad/*

No. AqBT-JMb-D-1-2024-055580

Date: 20–25 November 2024

Текст-перевод с русского языка на английский язык выполнен ИП «TROTON-MASTER» в лице Балтабаевой Калимы Балхиякызы, ИИН: 750513401980, двенадцатое января две тысячи двадцать шестого года, город Алматы, Республика Казахстан.

Подпись *Калима Балхиякызы*
Калима Балхиякызы

Республика Казахстан, город Алматы, двенадцатое января две тысячи двадцать шестого года

Я, Байжанова Гульвира Мейрамбековна, нотариус города Алматы, действующая на основании государственной лицензии № 21022720 от 19 июля 2021 года, выданной Министерством юстиции Республики Казахстан, свидетельствую подлинность подписи, сделанной переводчиком Балтабаевой Калимы Балхиякызы.

Личность переводчика установлена, дееспособность и полномочия проверены.

Зарегистрировано в реестре за №78
Взыскано: статья 30-1 Закона РК "О Нотариате"

Нотариус

The text translation from Russian into English is executed by IE "TROTON-MASTER" in the person of Baltabaeva Kalima Balkhiyakyzy, individual identification number: 750513401980 on the twelfth day of January two thousand and twenty - six, city of Almaty, Republic of Kazakhstan.

Signature: Baltabaeva

Kalima Balkhiyakyzy

Republic of Kazakhstan, Almaty city, on the twelfth day of January two thousand and twenty-six

I, Baizhanova Gulvira Meirambekovna, the notary of the city of Almaty acting on the basis of the state license № 21022720 from July 19, 2021, given out by the Ministry of Justice of the Republic of Kazakhstan hereby certify, the authenticity of the signature of translator Baltabaeva Kalima Balkhiyakyzy.

The personality of the translator is identified, capacity and powers are checked.

Registered №78
Payment collected: article 30-1 of the Law RK "About the Notariate"

Notary



Unique number of notarial act
QR code



ST86080402601121202370990231

Нотариаттық іс-әрекеттің бірегей нөмірі / Уникальный номер нотариального действия